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ZÁPIS  
z 10. schůze OV ČJF Praha v období 2015 - 2019  

dne 28. dubna 2016, Liboc 
 
Přítomni: OV ČJF Praha -  M. Vítek, C. Neumann, E. Pařenicová, M. Hladík, R. Habásková 

Sekretář oblasti - I. Hůlková 
 
1. Zahájení jednání v 18,30 hod., seznámení s programem – program schůze schválen 
jednomyslně. Zápis provede I. Hůlková 
 
2. Soustředění s Owe Asmunssenem  - vyúčtování, drezurní soustředění 
OV ČJF projednal a schválil postup při vyúčtování skokového soustředění. Z centrálního rozpočtu 
ČJF byla přiznána projektu podpora ve výši 63.000,- Kč, ta bude rozdělena mezi všechny účastníky 
projektu jezdeckým dvojicím bez rozdílu oblastní příslušnosti. Z rozpočtu oblasti schválil OV ČJF pro 
jezdce z oblasti Praha ještě příspěvek ve výši 2.000,- Kč na jezdeckou dvojici. Náklady na dopravu 
a ustájení si platí účastníci z vlastních zdrojů. Podle časových možností bude série soustředění 
pokračovat i v dalším roce. Oblast podá projekt na další ročník v září 2016. Seznam účastníků dodá 
I. Hůlková, V. Studnička předloží doklady pro vyúčtování dotační částky z ČJF (63.000,- Kč). 
 
Podle počtu pražských drezurních jezdců, kteří se účastní tréninkových dnů s Monique Peutz, bude 
oblast Praha přispívat na částečnou úhradu nákladů částkou 500,- Kč/kůň. Seznam účastníků dodá 
R. Habásková. 
  
3. Diskuse na téma stylových soutěží na MČR pony ve skocích a kategorizace 
skokových jezdců na základě obdržených podnětů od rodičů a trenérů účastníků MČR 
2015 
Týká se kategorie dětí 8 – 12 let. OV ČJF se jednomyslně vyjádřil proti schváleným STP na MČR 
pony ve skocích pro tuto kategorii, která VV ČJF schválil bez projednání s oblastmi. OV ČJF Praha 
svým postojem v žádném případě nechce snížit význam stylových soutěží. Chce tím jen vyjádřit 
svůj názor na současné postavení a kredit tohoto způsobu hodnocení v ČR. ČR je stále ještě na 
začátku vzdělávání stylových rozhodčích a mnozí styloví komisaři nemají u jezdecké veřejnosti 
dostatečnou autoritu. Ta se bude vytvářet delší dobu. K zisku tohoto postavení by mělo být 
samozřejmostí, že stylový komisař bude aktivním jezdcem nebo trenérem s každodenním 
kontaktem s jezdeckým výcvikem jak jezdců, tak koní. Členové OV ČJF Praha se proto domnívají, 
že není na místě právě na MČR se stylovými soutěžemi experimentovat. Členové se současně 
nedomnívají, že spásou je hodnocení zahraničními komisaři. Ani u těchto odborníků není 
dostatečný respekt veřejnosti zajištěn. Při jednání bylo také s podivem přijato, že STP šampionátu 
předepisují nekoncepčně stylovou soutěž pouze nejmladším jezdcům. Z těchto důvodů OV ČJF 
Praha doporučuje speciálně do mistrovských soutěží takové hodnocení nezařazovat a popř. udílet 
zvláštní cenu za stylový projev ve všech věkových kategoriích. 
 
Stejné argumenty v plné míře platí i pro kategorizaci skokových jezdců  nově schválenou do PJS 
pro sezónu 2016, která je také založená na hodnocení ze stylových soutěží a opět povinně jen u 
kategorie nejmladších jezdců. Dalším problémem kategorizace, která byla také schválena aniž se 
k jejímu znění mohly oblasti jakkoli vyjádřit, je nerespektování základního principu, že skokových 
soutěží se neúčastní jezdec sám, ale jezdecká dvojice. OV ČJF Praha proto doporučuje tuto 
problematiku řešit kategorizací závodů spočívající ve vypisování soutěží pro začínající jezdce, 
začínající koně a otevřených soutěží s odpovídajícím způsobem postavenými parkury. 
 
4. Vzdělávání v ČJF – změny podle systému Galops 
OV ČJF Praha žádá VV ČJF a Radu ČJF o zajištění důvodové zprávy k projektu Galops a studii 
ekonomické náročnosti celého projektu. Není zřejmé, jaké konkrétní problémy systému vzdělávání 
ČJF tento projekt řeší, jak bude integrován do existujícího systému vzdělávání a jaké budou 
celkové náklady a výnosy projektu. 
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Po diskusi k projektu Galops, došel OV ČJF Praha k názoru, že by bylo vhodné, aby dříve, než se 
celý projekt spustí, byla stanovena odborná komise pro vyhodnocení důsledků a důvodů proč se 
nepokračuje a nerozvíjí současný systém vzdělávání. Mělo by být jasně sděleno v čem je Galops 
tak převratný, že se poradní orgán VV ČJF – komise pro vzdělávání, domnívá, že bude úspěšný 
stejně jako ve Francii, popř. vysvětleno v čem je jezdecké prostředí těchto dvou zemí podobné. 
OV ČJF Praha navrhuje, aby byla sestavena komise odborníků složená ze zástupců oblastí, kteří by 
splňovali stanovená kritéria odbornosti. Patřil by mezi ně minimální věk (např. 50 let), odborné 
vzdělání v ČJF, aktuálně aktivní praxe s výcvikem, jezdecká praxe – vlastní výkonnost. Do takové 
poradní skupiny by měly být vybrány všeobecně uznávané osobnosti. OV se domnívá, že systém 
Galops je navrhován a prosazován jako alibi a náhrada za dlouhodobou koncepční nečinnost. 
 
5. Stížnost ing. Žižky 
OV ČJF znovu projednal stížnost ing. Žižky ve věci smlouvy na příspěvky za účast na MČR 2015 
a schválil odpověď. 
 
6. ZZJV Rudná – 3. 5. 2016 Komise Minářová, Hůlková, Starostová. Přihlášeno 9 lidí. 
 
7. Zvýšení kvalifikace drezurních rozhodčích H. Štěpánové a L. Marešové 
OV ČJF Praha prohlašuje, že v loňském roce projednal zvýšení kvalifikace pro drezurní rozhodčí 
Hanu Štěpánovou a Lucii Marešovou na úroveň národní rozhodčí. Byly předloženy všechny 
potřebné podklady o splnění praxe. Po té sekretář odevzdal podklady na sekretariát ČJF se žádostí 
o projednání na VV ČJF v červnu roku 2015.  Potvrzení kvalifikace a praxe obou rozhodčích 
písemně doporučila i DK. 
 
8. Výjimka pro termín opravné zkoušky ZZVJ pro A. Kabátovou 
OV ČJF Projednal žádost Aleny Kabátové o výjimku z termínu složení opravné zkoušky z teorie 
v rámci ZZVJ. OV ČJF umožnil opravnou zkoušku při dodržení dvouměsíčního povinného odstupu -
první týden v červnu – Velké Čičovice- stáj Equine Hoffmeister.  
 
9. OV ČJF odsouhlasil STP pro OM 2016 – budou přílohou zápisu a zveřejněny na webu ČJF. 
Skoky: společné OM Prahy a STČ oblasti na Ptýrově 
Děti 12 – 14 let Z + ZL 
Junioři 15 – 18 let ZL – L* 
Ml. jezdci – 16 – 21 L* - S* 
Ženy   L* - L** 
Senioři   S** - ST* 
DRUŽSTVA  L* - L* 
 
Drezura: OM Prahy – TJJ Přední Kopanina 
Sportovně technické podmínky budou zveřejněny na webu ČJF. 
 
10. Paravoltiž – integrační projekt 
OV ČJF schválil příspěvek 5.000,- Kč na integrační projekt paravoltiže s voltiží v rámci závodů v JO 
TJ ORION Praha ve dnech 7.–8.5.2016 Pořadatel předloží vyúčtování nákladů ve výši příspěvku.  
 
11. Sponzorský dar pro paradrezuru 
Předseda OV ČJF předjednal sponzorský dar pro paradrezurní jezdce. R. Habásková projedná 
podrobnosti a podmínky daru.  
 
12. Floty, medaile, poháry na OM Prahy 2016 
OV ČJF pověřil sekretářku oblasti k objednání flotů, medailí a pohárů pro všechna oblastní 
mistrovství prostřednictvím hromadné objednávky sekretariátu ČJF. OM Pony bude vzhledem 
k časovému termínu řešeno samostatně.  
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13. Ztráta dat z Centrály ČJF 
Sekretářka oblasti informovala přítomné členy OV ČJF o napadení Centrály ČJF virem a následném 
smazání dat v rozsahu práce cca 120 licencí lidí i koní a členství v ČJF, bez možnosti přesné 
evidence, která data jsou smazána. Proto může docházet k problémům s přihlášením na závody. 
Sekretářka upozornila e-mailem a pomocí FB všechny subjekty a členy o možnosti ztráty dat 
a zpětně zadává všechna prodloužení dodatečně.  
 
14. Úřední hodiny sekretáře oblasti Praha ČJF 
Kancelář oblasti Praha ČJF bude od 1. 4. 2016 otevřena každou středu od 8,30 do 14,00 hodin, po 
telefonické dohodě si lze dojednat přesný čas schůzky.  
 
 
Odsouhlaseno všemi členy OV ČJF Praha. 
 
Schůze ukončena ve 23,15 hodin, zapsala Irena Hůlková. 
 


